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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Tirsdag den 27/9 kl. 18.30 – 21.30 

 

Tirsdag 27/9 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene  

Tirsdag 8/11 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

Torsdag 8/12 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lise-Lotte 

Torsdag 5/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 1/2 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Lørdag 25/2 NO Bestyrelsesdag kl. 9-15 

Torsdag 20/4 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 9/5 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene 

Onsdag 7/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

 
Afbud:  

Pkt: Tid: 
Indhold: 
Velkommen til elevrådsformand Leander og elevrådsnæstformand 
Maksim 

Bilag
: 

1. 18.30 
- 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad:  
Der holdes fast ved udedag i børnehaven, selvom vejret er mere koldt og 
vådt. 
I efterårsferien kom knap 1/3 af børnene. Der kommer heller ikke ret 
mange børn i SFO i uge 42. 
Der skal ansættes i barselsvikar i børnehaven. 
I SFO kommer der en pædagogstuderende til dec. 
D. 13. okt. Kommer BKF-udvalget. 
 
Nordre 
Der er fortsat mange børn i SFO. Dejligt. 
Der holdes fast ved at være meget ude. Det kræver en masse overtøj. 
Miniklubben(special) er flyttet til østfløjen. Det giver mere plads til 
klubben(special) 
 
- Skole (puff-bars) 
Isenvad 
Der er afviklet forældremøder både i indskolingen og på mellemtrinnet. 
5. klasse har været til cyklistprøve i Ikast. 
Nu er temperaturen sænket til 19 grader, som alle institutioner skal. 
Molokkerne er etableret, men ikke taget i brug endnu. 
1.og 2. klasse har været i Skelhøje sammen med tilsvarende årgange på 
Ikast Nordre Skole. Det var en rigtig god dag, som vi gerne vil fastholde 
fremover. 
 
Nordre: 
Nordre Skoles 5. årgang har også været til cyklistprøve. 
Nordre Skole sænker først temperaturen til 19. grader d. 1. oktober. 
Der kan komme andre indsatser for at sænke el- og varmeforbruget. 
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Ansættelse af lærer Mickey Nielsen pr. 1. okt. Han får skema på 
mellemtrinnet og udskolingen. 
Forældremøder er afviklet og SHS-starter snart – ligger typisk efter uge 
42. 
Pædagogisk dag d. 7. okt. Der er lagt en plan og pt er der kun to elever 
tilmeldt nødvendig pasning. 
Der har været afholdt internat for ledelser, skoleafdeling og leder af PPR 
og skoleafdelingen om tildelingsmodeller og læringsmiljøer for alle. 
 
- SGU og specialområdet 
Der afvikles kursus for SGU-personale. Det er Mats Mejdevi, der holder 
kurset. 
 
- Forældregruppen (opsamling på forældremøder, fælles SB-møde med 
BKF-udvalget 1/11 kl.19.00) 
Det er ærgerligt, at der er nogle klasser, hvor forældredeltagelsen på 
forældremøderne er lille. 
På 7. årgang var der et spørgsmål, om det er muligt at lave computer-fri-
tid, når skolerne starter op, så de nye 7. klasser kan lære hinanden at 
kende. 
Lejrskoleprincippet skal rettes til ift. beløbet, der skal indsamles. Det skal 
tilpasses de faktiske udgifter.  
Der kommer en indkaldelse til et fælles møde for SB d. 1. nov. kl. 19.00 

2. 19.00 
– 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Iste er blevet drøftet, da det ikke længere er en mulighed for eleverne. 
Det er også fjernet fra skolemad.nu. Det er eleverne ret uforstående 
overfor. 
Elevrådet ønsker basketball-bolde til de nye basketball-net. Det er træls 
at spille basket med de indkøbte plastikbolde. 
5. og 6. årgang vil gerne have flere fælleskommunale idrætsdage. 
Der bliver æbleskivesalg igen ved elevrådet.  

 

3. 19.00
– 
19.30 

Brug af sociale medier (fx Instagram / Facebook) 
- Muligheder og begrænsninger 
- Boosting og branding til nye og gamle kunder 
Kan skolerne blive bedre til at gøre sig interessante på de sociale medier. 
Skolerne har mulighed for at bruge facebook, hvis man går gennem et 
link på Ikast-Brande kommune.  
Generelt vil det være godt, at der bliver lagt flere billeder ud til forældre. 
Det giver indsigt og noget at tale ud fra. 
Skolerne er opmærksomme på ønsket. 

 

4. 19.30 
– 

20.45 

Opsamling på fælles bestyrelsesoplæg i Remisen 24/8 
- Bestyrelsens opgaver og ansvar, regler og rammer m.v. 
 
Bo gennemgår power point fra bestyrelsesdagen. 
Slides sendes ud til bestyrelsen. 

 

5.  (Kaffe undervejs i punkt 4)  

  Deling af IS og NO 
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6. 20.45 
– 

21.15 

IS:  
6a: Orientering om ”Fælles retning - fælles værdier ” 
- Proces med vision/værdigrundlag under Skoletrivsel for alle 
 
Kort orientering om proces i personalegruppen, hvor der arbejdes med 
skoletrivsel for alle. På Isenvad Skole arbejdes der i dette skoleår med at 
forny værdigrundlaget. Vi er i gang med visionen og går videre med 
værdierne inden længe. Det vil resultere i et værdiregelsæt, som også 
indeholder en anti- mobbestrategi. 
 
Drøftelse af cyklistprøven, hvor der har været enkelte uheldige episoder, 
hvor børn har været utrygge. Det anbefales at ruten er kendt i god tid, så 
der kan øves hjemme. Det anbefales også, at det er 6. klasses Isenvad 
elever, der fremover deltager i cyklistprøven sammen med 5. årgang på 
Nordre, så de er lidt ældre og mere trafikvante inden prøven.  
 
Drøftelse af problematik vedr. opladning af computere. Som 
udgangspunkt medbringes opladede PC’ere hjemmefra, da vi ikke har 
mulighed for at lade på skolen (bl.a. pga. få stikkontakter og løse 
ledninger, der kan faldes i). Vi har en fælles interesse i, at alle PC’er er 
opladet hjemmefra, og at der findes gode løsninger på, hvordan man kan 
arbejde videre i timen, hvis det en enkelt gang glipper. Det er vigtigt at 
forældrene informeres, hvis det sker gentagende gange. 
 
En elev på Isenvad Skole har fået sukkersyge. Personalet har modtaget 
information og instruktion i deres rolle, således at de kan støtte op 
omkring barnet. Kim kontakter hjemmet i forhold til eventuelle tvivl. 
 
6b: Foreløbig drøftelse af skolefest 2023 
 

 

6. 20.45 
– 

21.15 

NO: Regnskab fra skolefest 2022 
- Drøftelse og godkendelse af regnskab for 2022  
Godkendt. Ole skriver under på regnskabet. 
 
- Foreløbige valg ang. festen 2023 i lyset af regnskabet 
Vi fortsætter med samme model som tidligere inkl. Slush ice  
Alle fem forældre fra Nordre er med i udvalget og mødes to gange inden 
et bestyrelsesmøde. 
Bestyrelsen vil gerne drøfte, hvad overskuddet skal gå til. Noget er 
øremærket lejrskole i 8. kl. Hvor meget er det? Hvor meget er tilbage? 
Skal det bruges på jubilæet eller skal der købes noget til eleverne. 

x 

7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager 
Pædagogstilling på Nordre Skole vakant. 
En medarbejder er sygemeldt pga. knæ. 
En medarbejder vender tilbage fra orlov. 

 
 

8.  Opslag til AULA 
Velkommen til Leander (elevrådsformand) og 
Maksim(elevrådsnæstformand) 
Fra 1. oktober skal temperaturen sænkes til 19. grader i alle offentlige 
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bygninger. Husk ekstra trøje       

Det er ved at være tid til skolehjemsamtaler. 
1. og 2. årgang Nordre og Isenvad har været i Skelhøje til fælles dag.  
Drøftelse af, hvordan skolerne kan orientere forældre gennem billeder på 
facebook og AULA? 
Vigtigt at PC´er er opladet hjemmefra. 
 
Nordre Skole: 
Godkendelse af regnskab for skolefesten og vi fortsætter med samme 
model, næste gang. 

 21.25 
- 
21.30 

Evt. 
 

 

 
Punkter til kommende møder: 
 
Bestyrelsen vil gerne drøfte, hvad overskuddet fra skolefesten skal gå til. Noget er 
øremærket lejrskole i 8. kl. Hvor meget er det? Hvor meget er tilbage? 
Skal resten bruges på jubilæet eller skal der købes noget til eleverne? 
 
 


